
 

Bestyrelsesmøde mandag d. 14. august 2023 kl. 19:00  
 
Deltagere: Jacob Trock, Catharina Rosendahl, Peter Petersen, Tine Miehe-Renard Kristiansen, 
Frederik Buchvald, Leif Tuxen 
Fraværende: Ole Damsbo 

 
1. Valg af ordstyrer og referent  

Jacob Trock og Frederik Buchvald 

 

2. Godkendelse af dagsorden & referat/konstituering af 27/5 (findes på intranettet)  

Referat og konstituering er godkendt. 

 

3. Brugerundersøgelse 2023 (Jacob – Rapport vedlagt)  

Rapporten gennemgås. Ca. 120 personer har deltaget. Tine og Ole dykker ned i tallene og vurderer hvorvidt 
det giver anledning til ændringer.  

 

4. Bordet rundt om ønsker og forbedringer – ordet er frit.  

• Tidspunkter for filmfremvisninger diskuteres – herunder hvorvidt søndag aften skal tages ud. Inden 
der laves ændringer, aftales det, at der skal trækkes statistik på besøgstallene (Jacob). 

• Diskuteres muligheden for ”tema fremvisninger” – herunder fremvisning af ældre klassikere. Der 
undersøges mulighederne i distributørernes bagkatalog (Tine) og muligheder fremlægges ved 
næste møde. 

• ”Eftermiddags-Matiné”: Fra medio september foreslås at biografen opstarter med fremvisning kl. 
15 på fredage (ex hver 14 dag) – primært for at tilgodese ønske hos de ældre brugere af biografen. 
Foreslås at der serveres kaffe og småkager inden filmen. Indtil videre bliver det den film som i 
forvejen er på programmet i weekenden. Præsenteres på tov holder møde. 

5. Økonomi (Peter)  

Regnskab gennemgås. Uændret god og stabil økonomi.  

 

6. Opfølgning på punkter fra sidste referat  

a. Istandsættelse af Tisvilde Bio Front (Jacob) 

Tømrer har kigget på fronten. Afventer fortsat tilbagemelding – evt. ny tømrer kontaktes. 

b. Renovering af fælles toiletter (Peter).  

Anders Buhl skal kontaktes med henblik på hvorledes han vil bidrage (Catharina). 

c. Renovering af køkken (Jacob).  

Afventer fortsat tilbagemelding fra VVS / tømrer. Nye håndværkere kontaktes. 

d. Teater-teknik orientering (Leif)  
Etableres i uge 36 over 2 dage. Alle lokale håndværkere adviseret. 
 
7. Kulturfoyeren orientering (Leif)  
Nylige Murakami event en stor succes. Flere ting i støbeskeen. Fremlægges planer om udskiftning af flygel, 
da aktuelle ikke mere kan stemmes tilfredsstillende.  

8. Mobile Pay 

Der har været nogle situationer med betaling med mobile Pay når der bestilles billetter. Problemets omfang 
skønnes lille og der foretages ingen ændringer. Ligger ”manual” på intra-nettet. 



9. Kaffe og bistroen  
Bistro har ingen adgang til at bruge kaffemaskinen i biografen. 
 
10. Drop reservationer - kun købe bill.  
Der foreslås at mulighed for reservation ikke længere er mulig fra 1 september for at undgå at en del 
reserverede pladser alligevel ikke benyttes. Bestyrelsen er enig om at foretage denne ændring. Informeres 
på hjemmeside (Jacob); facebook og løsblad (Frederik). 
 
11. Intro møder for de frivillige  
Der har været forespørgsel på at man genoptager intro-møder for nye frivillige. Tages op på tovholder 
møde i første omgang for at vurdere behov. 
 
12. Lys i foyeren  
Diskuteres om muligheden for bedre og hyggeligere lys i foyer og på front. Der tages kontakt til 
”lysdesignere” med henblik på forslag (Tine) 
 
13 Arbejdsdag 
Besluttes at vedligeholdelse af grønne arealer (hæk og ukrudt) varetages af ekstern hjælp. Peter kontakter 
med henblik på aftale x 2 årligt. 
Øvrige opgaver: Skilte over disken; lys på toilet; male plankeværk; sædvanlige rengøring / oprydning. 


